
  

  

MILJÖ- OCH 
HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-10-23, § 15 

 

 Tid Tisdagen den 23 oktober 2012 kl 17.00 – 18.45 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Måndagen den 29 oktober 2012 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M) för Helena Levy (M) 

Fredrik Canerstam (S) för Åsa Wester (S) 

Måns Lönnroth (S) för Rana Carlstedt (S) 

  

Ersättare:  

Eva Runvald (M)  

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP) §§ 12-23  

Per Johansson (FP)  

Simon Palme (C)  

Kristina von Engeström (S)  

Charles Berkow (MP)  

Belinda Hellberg (MP) §§ 14-23  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Anna Edström, Daniel Persson, Daniel Selin, 

Ellinor Fiebranz Andersson, Emelie Winemark, Emily Tjäder, Gustaf Landahl, Håkan 

Andersson, Ingrid Mårtenson, Karolina Ekman, Luis Lopez, Maria Pettersson, Maria 

Svanholm, Pia Winbladh Högfors, Tonie Wickman samt biträdande borgarråds-

sekreteraren Markus Berensson. 

 



  

 
 § 15 

Svar på fråga från Katarina Luhr m.fl. (MP) angående eventuellt vite till 
EU p g a överskridande av miljökvalitetsnormer för PM10 
Dnr 2012-13355 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden anser Katarina Luhrs m.fl. (MP) skrivelse 

 besvarad med vad som anförs i förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 oktober 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), Mikael 

Magnusson m.fl. (S) och Stellan F Hamrin (V) enligt följande: 

 

Vi tackar förvaltningen för svaret.  

 

Vi noterar att det uppgetts under hand vid några tillfällen att eventuella viten kan 

komma att överföras på Stockholms stad. Även om ansvaret att betala ett eventuellt 

vite är statens, finns olika sätt för staten att tvinga berörda kommuner att betala.  

 

Det kan alltså inte uteslutas att staden i praktiken kan behöva betala en del av 

eventuellt vite. Detta är ytterligare ett skäl till att staden ska genomföra de åtgärder 

som staden kan genomföra för att minska nivåerna av hälsovådliga partiklar och 

kväveoxider. 

 

Vi delar inte uppfattningen att staden fullt ut har vidtagit de åtgärder som står till buds. 

Staden har fattat en mängd beslut i planeringsärenden, vid tillsyn, rörande trafiken och 

så vidare som bidrar till att normerna alltjämt överskrids. I ärende 17 vid detta 

sammanträde finns ytterligare ett exempel, då staden motsätter sig ett förslag från 

länsstyrelsen om att dubbdäck ska förbjudas på två gator i staden.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 



  

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


